

Bestyrelsesmøde d. 12.juni kl 19.00

Fremmødt er: Henrik, Bjørn, Rikke, Sisse og Katrine

Emner til næste møde

1. Affaldsstativer – efter indførelse af ny ordning.

Der kommer nye affaldsstativer, uden man kan vælge selv. Bjørn har undersøgt det. de fylder 70x70. det er på dagsordnen for at overveje om der kan laves pæne afskærmning. forslag kunne være at man kunne lave et fælles affaldsstativ for enden af gavlen. eventuelt stille fællescontainere ude ved det grønne areal.

Sisse undersøger de forskellige muligheder for eventuel fælles skraldeområde.

På grund af nye skraldestativer, skal de allerede eksisterende skraldespands-afskærmning ændres. der er afsat 20.000kr til at forny stativerne, men spørgsmålet er om beløbet er nok, det undersøges først når de nye skraldespande er kommet.

2. Oprydning på fællesområde

På torsdag bliver der fjernet byggemateriale ved 157. Byggematerialet ved gavlen 127 vil blive fjernet i løbet af sommeren, forventet 1. august, da materialet skal anvendes til drænprojekt.

3. Ændring af vedtægter efter sidste generalforsamling hvor det blev vedtaget at

campingvogne mm. Max må holder parkeret på fællesarealet i 48 timer

Bjørn tæller 9(husstande), 16 for og 2 imod.

vi er 22 stemmer. Det bliver sendt til kommunen ang vedtægtsændring.

4. Arbejdsdag i grundejerforeningen d. 26. oktober fra kl 13.00. Der skal sendes en flyer ud til

alle i postkasserne og opfordre til at komme, samt tilbyde at der bliver tændt op i grillen, men medbragt mad. Der skal sendes en mail og flyer ud 14 dage før. Sisse og Rikke står for flyers og mails. Jens køber planter ind.

5. skyggediagrammer og fotopunkter fra Orionvej 139, samt undersøge om der kommer skygge.

vi skal som grundejerforening være opmærksomme på om den nye lokalplan vil blive til gene for beboerne i grundejerforeningen.

Lokalplanforslaget er fremlagt i offentlig høring i perioden: d. **28.06.2018 –**

29.08.2018 .

Vil vil gerne bede om hjælpe til at lave et høringssvar inden for den offentlige høringsperiode. Tore hjælper os med at skrive høringssvaret og bliver sendt på vegne af grundejerforeningen. Skal skrives at vi ikke finder det hensigtsmæssigt at det bliver bygget over bakken. Ligeledes skal der inddrages den store grundejerforening, for at blive enige om høringssvar og indsigelse. Sisse starter dialog om indsendelse af høringssvar og indsigelser.

Næste bestyrelsesmøde: Torsdag d. 4. kl 19.00 hos. Sisse i nr. 137.

- affaldsstativer
- indsigelse høring
- containergård.
- fælles lejeplads.
- fibernet.